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PROTOKÓŁ  

z  XXV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 12 maja 2021 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1015, zamknięcie – godz. 1135. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Bartłomiej Kuś. 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o rozszerzenie porządku obrad o punkty: 

- Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z drugiej raty opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

remontu poboczy drogi powiatowej nr 1707E w m. Błota. 

Na sesję przybył Radny Józef Toruński (10:25) 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad po 

zmianie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z drugiej raty opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do 

wykonania remontu poboczy drogi powiatowej nr 1707E w m. Błota. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

Ad. 4  

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 25 marca 

2021 r. do 11 maja 2021 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła potrzebę zamontowania progu zwalniającego obok szkoły w m. 

Chajew. 

Radny Andrzej Smok zgłosił potrzebę zamontowania lustra na skrzyżowaniu w m. Zadębieniec przy 

drodze powiatowej. 

Radny Adam Laskowski zgłosił zły stan drogi Czartoria – Lisy. 

Radny Jan Świątek zgłosił zły stan drogi Brąszewice – Kosatka. 

Radny Józef Przezak zgłosił dziury w drodze Przedłęcze – Sokolenie oraz podziękował za montaż lustra 

w m. Przedłęcze. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła zły stan poboczy przy drodze powiatowej na ul. Zabrodzie oraz poprosiła o 

wykoszenie trawy przy przystanku. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła zły stan drogi powiatowej Godynice – Klonowa. 

Radny Remigiusz Ubycha zgłosił zły stan poboczy i drogi powiatowej na ul. Starowiejskiej. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan poboczy przy drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki. 

Radny Zenon Ciupek zgłosił zarośnięte rowy melioracyjne na terenie sołectwa Sokolenie. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

Radny Andrzej Smok zapytał o szczegóły projektu. 

Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy udzielili odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXV/143/2021 z dnia 12 maja 2021 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu.  

Z przyczyn technicznych w protokole z głosowania na urządzeniu nieujęty został głos Radnego Józefa 

Toruńskiego, który głosował „ZA”. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia z drugiej raty opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXV/144/2021 z dnia 12 maja 2021 r. w sprawie zwolnienia z drugiej raty opłaty za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z 

Powiatem Sieradzkim do wykonania remontu poboczy drogi powiatowej nr 1707E w m. Błota. 

Radny Józef Toruński zapytał o długość planowanego remontu. 

Wójt Gminy udzielił informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXV/145/2021 z dnia 12 maja 2021 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem 

Sieradzkim do wykonania remontu poboczy drogi powiatowej nr 1707E w m. Błota. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 24 Sprawy różne. 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przedstawił pismo dot. dofinansowania dla jednostek OSP z pieniędzy przeznaczonych na 

przeciwdziałanie Covid-19. 

- poinformował o planowanym spotkaniu Komendanta Państwowej Straży Pożarnej z 

przedstawicielami OSP z terenu gminy Brąszewice i Klonowa w sprawie konsultacji ustawy o 

ochotniczych strażach pożarnych. 

- podziękował Radnym za wyrażenie zgody na przekazanie 10000 zł dla PSP w Sieradzu na zakup 

nowego wozu bojowego. 

- poinformował, że można składać deklaracje dotyczą składowania odpadów bio w kompostownikach. 

Wójt Gminy przedstawił sytuację związaną z wystawieniem przez strażaków z OSP Brąszewice na 

sprzedaż dwóch lekkich samochodów strażackich. Podkreślił, że przedstawiciele jednostki nie 

konsultowali, ani nie poinformowali Wójta o planach sprzedaży pojazdów. Poinformował, że 

wystawienie na sprzedaż dopiero co pozyskanego bezpłatnie samochodu Iveco zostało bardzo źle 

odebrane przez przedstawicieli Zarządu Wojewódzkiego ZOSP RP w Łodzi. W międzyczasie OSP 

Brąszewice wycofało się ze sprzedaży samochodu Iveco. Dodał, że Gmina w 2006 roku 

współfinansowała zakup samochodu Ford w kwocie około 34000 zł i jest za tym, aby samochód za 

symboliczną cenę został odkupiony przez którąś z jednostek z terenu Gminy Brąszewice.  

Radny Andrzej Smok zapytał, na co miałyby być przeznaczone pieniądze ze sprzedaży pojazdów. 

Radny Łukasz Dąbek przekazał, że Zarząd OSP Brąszewice podjął decyzję o niesprzedawaniu pojazdu 

Iveco i przeznaczeniu około 20000 zł na jego remont, a resztę ze sprzedaży Forda na remont remizy. 

Przyznał, że Zarząd OSP Brąszewice pominął samorząd w swoich decyzjach i przeprosił. Dodał, że 

szacunkowy kosztorys wymiany dachu na remizie to około 80000 zł. 
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Przewodniczący Rady Gminy wyraził żal, że Rada Gminy, Wójt Gminy i Zarząd Gminy OSP nie zostali 

poinformowani przez druhów OSP Brąszewice o zamiarze sprzedaży dwóch samochodów. 

Wójt Gminy podkreślił, że dopiero teraz dowiaduje się o potrzebie remontu samochodu Iveco, 

ponieważ był zapewniany, że oby dwa samochody są w bardzo dobrym stanie technicznym. Dodał 

również, że ze względu na zły stan dachu na remizie OSP Brąszewice, Gmina będzie partycypować w 

kosztach wymiany pokrycia, a aktualnie czeka na przedstawienie kosztorysu przez prezesa jednostki 

OSP Brąszewice. 

Radny Łukasz Dąbek wyraził opinię, że ciężko współpracuje się z gminą. Dodał, że jednostka ma w 

planach regenerację wielu elementów samochodu Iveco. 

Wójt Gminy przedstawił wsparcie, jakie od gminy otrzymała jednostka OSP Brąszewice u ubiegłych 

latach. 

Skarbnik Gminy przedstawiła kwoty i zadania, jakie współfinansowała Gmina na rzecz OSP Brąszewice. 

Obrady opuściła Radna Justyna Brąś (11:20) 

Radna Grażyna Dobruchowska przedstawiła zaangażowanie druhów, KGW i mieszkańców w życie 

jednostek OSP. 

Radny Antoni Sowizdrzał zwrócił się z pytaniem do Radnego Łukasza Dąbka, czy jednostka OSP 

Brąszewice nie powinna najpierw wyremontować dach budynku skoro jest w złym stanie. Wyraził 

zdanie, że remont auta może zaczekać, ważniejszy jest dach. 

Wójt Gminy przedstawił koszty remontów dachów na innych remizach. 

Radny Łukasz Dąbek przedstawił zaangażowanie druhów w dotychczasowe remonty remizy.  

Przewodniczący Rady wyraził zdanie, że brakuje dobrej komunikacji jednostki OSP Brąszewice z 

samorządem. 

Radny Józef Toruński wyraził zdanie, że współpraca jednostki OSP Kamieniki z Wójtem układa się 

bardzo dobrze. 

Wójt Gminy wyraził opinię, że stan budynków wszystkich straży poprawia się również dzięki 

zaangażowaniu lokalnych społeczności. Dodał, że gmina nie ma 80000 zł na remont całego dachu, ale 

na pewno wesprze jednostkę, tak jak wszystkie inne do tej pory i nie zostawi bez pomocy. 

Radny Adam Laskowski zapytał, czy skoro żadnej jednostki z terenu gminy nie będzie stać na 

odkupienie Forda od OSP Brąszewice, to dobre auto zostanie sprzedane do innej gminy. 

Wójt Gminy potwierdził te słowa. 

Radny Andrzej Smok wyraził opinię, że skoro auta strażackie są wystawione na sprzedaż, to w 

przyszłości PSP już kolejnego auta na teren Gminy Brąszewice bezpłatnie nie przekaże. 

 

Ad. 25 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy o godzinie 1135.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował: S. Domagała 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


